Presente de subjuntivo / tegenwoordige tijd subjuntivo
De vervoegingen van de subjuntivo zijn niet zo moeilijk te leren. Veel ingewikkelder is het om goed te begrijpen wanneer deze tijd te gebruiken. Voor het vervoegen van de subjuntivo kun je de volgende regel gebruiken. Pak van een werkwoord de ik vorm, haal daar de laatste o of e vanaf en vervoeg het dan op de manier die je in onderstaande tabel staat. In onderstaande tabel zie je dat werkwoorden eindigend op -er of -ir dezelfde vervoegingen krijgen (namelijk die van de -ar werkwoorden in de tegenwoordige tijd). De -ar werkwoorden krijgen de vervoegingen die de -er werkwoorden hebben in de tegenwordige tijd.

Voorbeeld:
Stap 1: pak het hele werkwoord: comer
Stap 2: pak de ik vorm (eerste persoon): como
Stap 3: verwijder de laatste letter: com
Stap 4: comer was een -er werkwoord, dus nu moet je vervoegen met -ar: yo coma, tu comas, etc.

	persoonsvorm
	hablar
	poner
	vivir

	yo
	hable
	ponga
	viva

	tú
	hables
	pongas
	vivas

	el/ella/usted
	hable
	ponga
	viva

	nosotros
	hablemos
	pongamos
	vivamos

	vosotros
	habléis
	pongáis
	viváis

	ellos/ellas/ustedes
	hablen
	pongan
	vivan




De 5 onregelmatig werkwoorden
	dar/geven
	estar/zijn
	ser/zijn
	saber/weten
	ir/gaan

	dé
	esté
	sea
	sepa
	vaya

	des
	estés
	seas
	sepas
	vayas

	dé
	esté
	sea
	sepa
	vaya

	demos
	estemos
	seamos
	sepamos
	vayamos

	deis
	estés
	seáis
	sepáis
	vayáis

	den
	estén
	sean
	sepan
	vayan




Van een aantal werkwoorden zal de vervoeging op een andere manier gaan om te voorkomen dat de uitspraak anders wordt. Onderstaande tabel laat zien welke werkwoorden veranderd moeten worden.
	-zar: z -> c
	empezar
	empiece

	-ger of -gir: g -> j
	escoger
	escoja

	-guir: gu -> g
	seguir
	siga

	-car: c -> qu
	buscar
	busque

	-gar: g -> gu
	pagar
	pague

	-uir: extra y
	huir
	huya




Net zoals je in de tegenwoordige tijd werkwoorden hebt die veranderen in de stam, doen dezelfde werkwoorden dat ook in de subjuntive tijd. -ar en -er werkwoorden volgen precies dezelfde stam veranderingen. Een werkwoord wat echter op -ir eindigt daarvan is de stam verandering een beetje anders. Een werkwoorden met een stamverandering van o -> ue verandert nu naar een u. Een werkwoorden met een stamverandering van e -> ie verandert nu naar een i.
De onderstaande tabel laat zien dat -ar en -er werkwoorden op dezelfde manier vervoegen als in de tegenwoordige tijd. Werkwoorden die op -ir eindigen vervoegen voor de eerst en tweede persoon meervoud net een beetje anders.
	pensar (e:ie)
	perder (e:ie)
	dormir (o:ue|u)
	sentir (e:ie|i)
	

	piense
	pierda
	duerma
	sienta
	

	pienses
	pierdas
	duermas
	sientas
	

	piense
	pierda
	duerma
	sienta
	

	pensemos
	perdamos
	durmamos
	sintamos
	

	penséis
	perdáis
	durmáis
	sintáis
	

	piensen
	pierdan
	duerman
	sientan
	



[bookmark: _GoBack]
